
Wioclarrek, 01.12.2017 r.

Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wloclawek

..'

01. 12. lW

Se P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Wloclawka

Zwracam sig z pro$b4 o wykonanie remontu na*ierzchni ulicy Zdrojowei wraz

z przyleglymi do niej chodnikami. Jei sran. m6wi4c oglgdnie. pozostawia wiele do Lycz.enia

i powotiuje dyskomtbrt zardwno u kierowc6w, jak i u pieszych.
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